
Digitalt styrelsemöte BANKs 2023–12-11 
 

Närvarande: Mats Hellstenius (MH), Susanne Karlsson (SK), Pär Boman (PB), Rebecka 

Albertsson (RAL), Wiktor Eriksson (WE), Hans Levin (HL), Roland Andersson (RAN) 

Frånvarande: Thomas Jerneng (TJ). Anders Hjalmarsson AH)  

 

1. Mötets öppnande. Ordförande hälsade välkommen förklarade mötet öppnat.  

 

2. Föregående protokoll från 23-11-14 justerades kollektivt och lades till handlingarna.  

 

3. Konfirmering av AU beslut. Inga Au beslut hade tagits sedan förra mötet. 

 

4. Inkommande och utgående post:  

 Från SKK- ang medlemsavgifter 

 Från en presumtiv valpköpare som var intresserad av rasen 

 Svar till en presumtiv valpköpare  

 Fråga samt svar till medlem som undrade om valpförmedling 

 

 

5. Ekonomi.  Vi har 37 954 kr 95 öre på kontot.  

Vi kan konstatera en fortsatt god kontoställing. Ingen slutlig budget för 

medlemsträff/ uppfödarmöte föreligger ännu. SK påminner föreläsaren om detta. 

Olika förslag kring hur vi pengarna skall komma medlemmarna tillgodo diskuterades 

och detta är något för kommande budget. 

 

6. Årsboken. Är under konstruktion och nästan alla SBaKs utställningar är klara. 

 

 

7. SBaK uppfödarmöte.  Man har flaggat för ett gemensamt uppfödarmöte i vår. Ännu 

oklart var detta ska äga rum samt vilket innehåll det ska vara, SK tar reda på mer och 

återkommer.  

 

8. Årsmöte 2024. Bo Ehlin är tillfrågad om att sitta ordförande i år och har svarat 

positivt. Mötet ska hållas mellan 1/2 och 15/3. Vi tittar på några olika datum i v 10 

och v 11. SK mailar Bo och frågar om tillgängliga datum 

 

 

9. Den gemensamma rasklubbsutställning 21/7 2024. Vi diskuterade om priser till 

deltagarna och mötet var eniga om att premiera lite mer ”oerfarna hundar” vi tittar 

vidare på vad BANK kan bistå med och köpa in. Vi vill gärna dela ut något till alla 

deltagare. Vidare behövs fler personer som kan hjälpa till på plats. 

 



10. Bassetbladet nr 1. Förslag att intervjua personer som importerat hundar, ffa från 

rasernas hemland för att inspirera fler att importetar. 

 

11. Nästa möte är tisdag 16/1 kl 19.00 digitalt. 

 

12. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutar dagens möte. 

 


